

It is my great pleasure to convey my warmest greetings to the organizers and participants in the eleventh Cultural Expressions Festival.

This year's theme is "Roots of Harmony", and it reminds us how New Brunswickers, from the earliest First Nations to those who arrived in successive waves of immigration, have worked together to build a dynamic, diverse and welcoming province.

During Cultural Expressions 2019, New Brunswickers will enjoy the opportunity to share the many cultures of the province through performances, exhibits and demonstrations, educational information, and hands-on activities. The event is a wonderful opportunity to learn of the incredibly rich cultural fabric of our own communities.

I want to extend my sincere congratulations to everyone who worked to once again offer this colourful and fun festival, donating their time and talents to their community and province. I would also like to thank the performers and participants from all over the world who will generously share their traditions with their neighbours.

Thank you and enjoy the Festival.

Je suis très heureux de transmettre mes chaleureuses salutations aux organisateurs et aux participants de la 11^e édition du Festival d'expressions culturelles.

Le thème de cette année est « Les racines de l'harmonie ». Cela nous rappelle de la façon dont les Néo-Brunswickoises et Néo-Brunswickois, soit les Premières Nations et les personnes arrivées par vagues successives d'immigration, ont travaillé ensemble pour bâtir une province dynamique, diversifiée et accueillante.

Au cours du Festival d'expressions culturelles 2019, les Néo-Brunswickoises et Néo-Brunswickois auront la chance d'explorer les nombreuses cultures dans la province au moyen de spectacles, d'expositions, de démonstrations, d'information éducative et d'activités pratiques. Cet événement est une merveilleuse occasion d'apprendre davantage sur le riche tissu culturel de nos propres collectivités.

J'aimerais féliciter sincèrement toutes les personnes qui ont collaboré encore une fois pour offrir ce festival amusant et pittoresque en consacrant leur temps et leurs talents à leur collectivité et à leur province. J'aimerais également remercier les artistes et les participants des quatre coins du monde qui partageront généreusement leurs traditions avec leurs voisins.

Merci et bon festival!



Trevor A. Holder
Minister/Ministre

